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این برخورد حق سید جلال حسینی نبود!
گمشــده  حلقه  مدیریت 
سناریوی  است؛  ایران  فوتبال 
این فصل ســید جلال پایان 

بندی چندان خوبی نداشت.
به گزارش »ورزش ســه«، 
24 ســاعت پیــش از آغــاز 
مســابقه پرســپولیس مقابل 
عجیبی  حواشی  شهرخودرو، 
در اردوی قرمزپوشــان به وجود آمد. کادر فنی این تیم اعلام کرد ســه بازیکن 
پرسپولیس به نام های سید جلال حسینی، امید عالیشاه و فرشاد فرجی به دلیل 
بی انضباطی و عدم رعایت اصول پیش از یک مســابقه، از لیست این تیم برای 
دیدار برابر شهرخودرو حذف شده اند. در ادامه عنوان شد این سه بازیکن مشکلی 
برای بازگشت به ترکیب ندارند و در پایان نیز ابعاد ماجرا برای بخش قابل توجهی 

از هواداران روشن نشد.
تردیــدی وجــود دارد که انتخاب ترکیب و جذب یا عــدم نیاز در مورد یک 
بازیکن، حق اولیه یک ســرمربی اســت و اگر یحیی گل محمدی یا هر شخص 
دیگــری تمایلی به ادامه همکاری با یک بازیکن به هر دلیلی نداشــته باشــد، 

نمی توان به او ایرادی گرفت.
بی تعارف، شرایط در مورد سید جلال حسینی با بازیکنانی مانند امید عالیشاه 
و فرشاد فرجی متفاوت است. کاپیتان بزرگ و ارزشمند پرسپولیس حالا در سن 
40 سالگی شرایط متفاوتی را تجربه کرده و ممکن است بعد از 6 سال درخشان، 
چاره ای جز جدایی از جمع قرمزپوشان نداشته باشد. قاعدتا یحیی گل محمدی 
و البته خود سیدجلال در مورد آینده به جمع بندی رسیده اند و این تصمیم هر 

چه باشد به زودی رسمی خواهد شد.
مشخص نیســت ریشه برنامه یحیی برای اعلام خبر خط خوردن سیدجلال 
حسینی از لیست پرسپولیس برای دیدار مقابل شهرخودرو چه بوده است. ابتدا 
شــاید نوعی قدرت نمایی برای فصل بعد در این رفتار، در ذهن متبادر می شود. 
قرمزپوشان در این فصل مانند پنج سال قهرمانی خود رختکن منظمی نداشتند 
و بارها در طول فصل اخباری در مورد نارضایتی بازیکنان یا مواردی از این دست 

منتشر شد.
اما شــاید یحیی گزینه مناسبی را برای نشــان دادن اتوریته خود در باشگاه 
انتخاب نکرده اســت. اگر بنا به ماندن سید جلال حسینی باشد، احتمالا امکان 
مدیریت این موضوع و حتی تنبیه در ســکوت نیز وجود داشــته و دلیلی بر این 
جنجال خودساخته در رختکن پرسپولیس نبود. اما اگر قرار است بر جدایی این 
ســتاره بزرگ و پرافتخار باشد، یحیی می توانست راه حل بهتری را برای وداع با 

سید جلال انتخاب کند.
انتشار این خبر پیش از پایان فصل، دعوت از هواداران پرسپولیس برای برپایی 
شبه مراســم خداحافظی و تعریف و تمجید بی پایان در نشست پیش و پس از 
مسابقه، حداقل حق این مدافع باتجربه بعد از سپری کردن سال هایی درخشان 

در ترکیب پرسپولیس بود.
مدیریت رختکن و روش برخورد با ستاره های بزرگ از سوی کادر فنی، یکی 
از پارامترهــای مهم موفقیت در تیم های نامدار اســت. حدود یک دهه پیش نیز 
تجربه ای مشــابه در مورد مهدی مهدوی کیا برای ســرمربیِ در آن مقطع جوان 
پرســپولیس رقم خورد و شــاید در آن مقطع توجیه اشتباهات یحیی 43 ساله 

اینقدر دشوار نبود.
اما حالا از سرمربی پرسپولیس انتظار می رفت در رابطه با این تصمیم عجیب و 
رفت و برگشت نافرجام سید جلال به لیست، دقیق تر توضیح داده و در مورد این 
بازیکن رفع سوء تفاهم کند. مدافعی که تقریبا از سال 98 و ورود گابریل کالدرون 
به رختکن پرسپولیس، نیمکت نشینی را بارها تجربه کرده و حتی یک واکنش 

منفی نیز در  این رابطه نداشته است.
دو فصل قبل سیدجلال حسینی در دیدار مقابل پیکان تنها برای اتلاف وقت و 
در دقیقه 93 وارد زمین شد. اما چهره مصمم و متعهد او برای جنگیدن در همان 
یکی دو دقیقه پایانی و سرعت این بازیکن برای اضافه شدن به صف خط دفاعی 
روی یک موقعیت ایستگاهی حریف، احتمالا می تواند تصویری نمادین از تعهد و 

تعصب یک بازیکن در این سطح و با این رزومه دست نیافتنی باشد.
کاپیتان محبوب پرسپولیس بی تردید یکی از چهره های مهم این تیم در رقم 
خوردن بهترین دهه تاریخ باشگاه پرسپولیس بوده، هیچ واکنش بدی به نیمکت 
نشینی و حتی دستمزد پایین تر نسبت به بازیکنانی با نصف کیفیت خود نداشته 

و بارها نیز از مواضع کادر فنی و شخص یحیی گل محمدی دفاع کرده است.
سکوت در مورد این بازیکن و ارائه توضیحاتی تکراری )در واقع عدم رفع سوء 
تفاهم( و گفتن جملاتی مثل این موضوع درون خانوادگی اســت و سید جلال و 
دیگران بازیکنان بزرگی هستند، یعنی توضیح مبهم و ناکافی در مورد یک حاشیه 
خوساخته. حالا که این تصمیم اتخاذ و رسانه ای هم شده، وظیفه سرمربی باتجربه 

پرسپولیس رفع ابهام و حل کامل این موضوع در مقابل هواداران است.
سیدجلال حسینی اگر بهترین مدافع تاریخ پرسپولیس نباشد، قطعا در کنار 
جعفر کاشانی و محمد پنجعلی از نامزدهای اصلی دریافت این عنوان خواهد بود. 
باید تصویری تمام قد از این مدافع باکیفیت و بی حاشیه در روز برگزاری مراسم 
معارفه بازیکنان جدید پرسپولیس در باشگاه، روی دیوار تعبیه شده و هدف هر 

بازیکنی در یک باشگاه بزرگ و پرطرفدار، باید »سیدجلال شدن« باشد.
پرســپولیس در این فصل به اندازه کافی مشکل و حاشیه داشت و نیازی به 
چنین برخوردی از ســوی کادر فنی، حداقل در مورد سیدجلال نبود. اگر هدف 
قدرت نمایی بود، حق این بازیکن نبود که قربانی این برنامه شود و اگر هم هدف 

قطع همکاری با این بازیکن، این حتما بدترین راه حل ممکن بود.

کلوپ: لیورپول بهترین باشگاه جهان است
در  لیورپول  تیم  سرمربی 
جشــن قهرمانــی تیمش از 
حمایت هواداران این باشگاه 

تشکر کرد.
به گزارش ایسنا، لیورپول 
قهرمانان  لیــگ  فینــال  در 
بر  رقابت  و هم چنیــن  اروپا 
ســر قهرمانــی در لیگ برتر 
شکســت خورد. با این حال هــواداران لیورپول قهرمانی در جام حذفی و جام 
اتحادیه را جشن گرفتند. اتفاقی که باعث شد یورگن کلوپ  احساساتی شود. 
یورگن کلوپ، سرمربی تیم لیورپول در مراسم جشن قهرمانی تیمش گفت:  
بدون شک هیچ باشگاه دیگری وجود ندارد که شب قبل فینال لیگ قهرمانان 
اروپــا را باخته باشــد و هوادارانش این جو فوق العــاده را بلافاصله رقم بزنند. 
لیورپول بهترین باشــگاه در جهان است. برای من مهم نیست که دیگران چه 

فکر می کنند.
این حمایت بهترین چیزی اســت که شــما می توانید ببینید. لازم نیست 
قهرمان شــوید، فقــط باید همه تلاش خود را بکنید و بــا تمام توان در همه 
بازی هــا رقابت کرده باشــید تا مردم از شــما تشــکر کننــد. این یک فصل 

باورنکردنی بود.
اعضای تیم لیورپول در یک اتوبوس دو طبقه در سطح شهر همراه هواداران 
خــود موفقیت در این فصل را که با دو قهرمانی، یک نایب قهرمانی در لیگ و 

حضور در فینال لیگ قهرمانان همراه بود را جشن گرفتند.

مودریچ: سال بعد هم در رئال هستم
هافبــک کــروات رئــال 
به  مادریــد اعلام کــرد که 
زودی قــراردادش را بــا این 

تیم تمدید خواهد کرد.
بــه گزارش ایســنا ، لوکا 
مودریــچ یکــی از بازیکنان 
اســت  مادرید  رئال  کلیدی 
که قراردادش در تابستان به 

پایان خواهد رسید.
مودریــچ اعلام کرد که قراردادش را تمدید خواهد کرد و در رئال باقی می 

ماند.
او در واکنش به شــایعه جدایی اش از رئــال گفت: به زودی تمدید خواهم 

کرد. فصل بعد هم شما را اینجا خواهم دید.
مودریچ یکی از کلیدی رئال مادرید در فصل جاری بود و سهم به سزایی در 

قهرمانی تیم در لیگ قهرمانان اروپا و لالیگا داشت.

یادداشت

اخبارکوتاه

در پــی اتفاقــات میزبانی فینال لیــگ قهرمانان اروپا، 
وزیر ورزش فرانســه توضیحاتی ارائــه داد که با مخالفت 

انگلیسی ها همراه شد.
به گزارش فارس، فینال لیگ قهرمانان اروپا با میزبانی 
ضعیف فرانسوی ها همراه شد. انگلیسی ها پشت در ماندند 
و بــازی با 35 دقیقه تاخیر آغاز شــد تا یک فاجعه بزرگ 
برای یوفا به ثبت برسد. بســیاری از همان دقایق ابتدایی 
از یوفا و چفرین شــدیدا انتقــاد کردند و از ضعف میزبانی 
پاریس در این دوره گفتند. پاریســی که میزبان افتخاری 
ایــن دوره بود و قــرار بود فینال لیگ قهرمانــان اروپا در 
ســن پترزبورگ برگزار شود ولی یوفا به دلایل سیاسی این 

میزبانی را از روسیه گرفت و به فرانسه سپرد.
از همان دقایق ابتدایی فرانسوی ها اعلام کردند که این 
اتفــاق به دلیل بلیت های غیر معتبر از ســوی لیورپولی ها 
رخ داده و به همین دلیل این افراد نتوانستند وارد مسابقه 
شــوند. انگلیسی ها از این ســمت از معطلی شدید پشت 
گیت های ورودی به اســتادوفرانس نوشتند و از رفتار بد و 
زشــت پلیس فرانسه و حمله گاز اشک آور و اسپری فلفل 

انتقاد کردند.
فرانسوی ها در پاسخ به این اتفاق مدعی شدند که یک 
گروه جوان اهل پاریس و همان حوالی ورزشگاه خواستند 
با قرار گرفتن در میان لیورپولی ها خود را وارد ورزشــگاه 
کنند که این اتفاق وقتی رخ نداد با درگیری پلیس همراه 

شد.

خبرنگار اســکای در گزارشــی اعلام کرد که هواداران 
فرانسوی به شــدت ، هواداران لیورپول را مورد حمله قرار 
دادند و اتفاق زشــت از معطل نگه داشتن حدود 20 هزار 

طرفدار لیورپول در یک جای بسیار کم آغاز شد.
نکته جالب دیگر این بود که یوفا علت تاخیر مســابقه 
لیورپول و رئال مادرید را دیر رســیدن هواداران لیورپول 
اعلام کرد که این نظر باعث واکنش باشــگاه انگلیســی و 
رســانه های این کشور شد. رســانه های انگلیسی نوشتند: 
تمــام اخبار و مســتندات حاکی از این بــود که هواداران 

از ســاعاتی پیش از آغاز مســابقه در کنــار ورودی های 
استادوفرانس بودند.

سایت بی بی سی در گزارش خود لقب »هوادار نمونه« را 
استفاده کرد تا به صورت فرانسوی ها این عبارت را بکوبد و 

آنها را مقصر کار بداند.
پای وزیر ورزش کشور فرانسه نیز وارد این ماجرا شد و 
خانم امیلی اودئا کاســترا در این خصوص توضیحاتی ارائه 
داد. او گفــت: اول از همه بگویم چیزی که در ابتدا رخ داد 
به خاطر هواداران بریتانیای لیورپول بود که بدون داشتن 

بلیت و یا داشــتن بلیت های غیرمعتبر تجمعی گســترده 
داشتند.

اودئا کاســترا ادامه داد: در ادامه گروهی مشــخص از 
جوانانِ حوالی ورزشگاه ســعی کردند تا با قرار گرفتن در 
میان جمعیت و هواداران لیورپول خود را وارد ورزشــگاه 
کننــد. ما عمیقا از خانواده ها و بچه هایی که با گاز اشــک 
آور پلیس مورد صدمه قرار دیدند، شــدیدا ابراز ناراحتی و 

پشیمانی می کنیم.
وزیر ورزش فرانســه اعلام کرد که چرا هیچ مشــکلی 
برای ورود هواداران رئال مادرید به ورزشگاه نبوده و طرف 
اســپانیایی کاملا توانسته فضا را مدیریت کند و نسبت به 

انگلیسی ها رفتاری متفاوت داشته باشد.
این اتفاق با واکنش شــهردار لیورپول نیز همراه شد و 
خانم جوان اندرسون ماجرای میزبانی پاریس را یک اتفاق 

حال به هم زن دانست.
مقصر کار هنوز مشــخص نیســت و هیچ طرفی قبول 
نــدارد باعث و بانــی این میزبانی ضعیــف در تاریخ لیگ 
قهرمانان اروپا شــده است. فرانســوی ها با وجود ندامت از 
رفتار پلیس نســبت به هواداران معتقدنــد که بلیت های 
غیر معتبر لیورپولی ها باعث این اتفاق شــده و انگلیسی ها 
معتقدند که هیچ مشکلی بلیت ها نداشته و پلیس فرانسه 
و کارکنان ورزشگاه استادوفرانس به شدت با آنها بد رفتار 
کرده اند و باعث شــده اند تا هــواداران لیورپول نتوانند در 
بازی حساس مقابل رئال مادرید، تیم خود را تشویق کنند.

دو نماینده قدیمی استان بوشهر یعنی شاهین و ایرانجوان 
به ترتیب به دسته دوم و سوم سقوط کردند تا فوتبال بوشهر 

افول عجیبی را به خود ببیند.
به گزارش ایســنا، رفــت و آمدهای زیــادی در فوتبال 
بوشهر در فصل اخیر رخ داد و شاهین شهرداری و ایرانجوان 
بوشهر، دو تیم ریشــه دار این استان به دسته های پایین تر 
سقوط کردند. شاهین در فاصله 3 هفته مانده به پایان لیگ، 
سقوطش به دسته دوم مسجل شــد و ایرانجوان با یکی از 
بدترین عملکردهای یک تیم در تاریخ لیگ دسته دو، دسته 

سومی شد.
افول فوتبال در بوشهر

نام استان بوشهر برای فوتبالی ها با نام هایی چون مهدی 
طارمی، مهدی قایدی، حسین ماهینی، برادران کریمیان و 
کلی ســتاره دیگر مترادف می شود. بازیکنانی که از دل این 
استان به بالاترین ســطح از فوتبال اروپا و آسیا رسیده اند. 
استانی که حالا از نظر فوتبالی روز به روز ضعیف تر می شود 
و در گرمای ســوزان جنوب کشور، ستاره هایش یکی یکی 
در حال ناپدید شــدن هســتند. مهدی کریمیان، سرمربی 
بوشهری تیم فوتبال شاهین بندعامری که امسال توانست 
این تیم را به لیگ یک بیاورد، در گفت وگو با ایســنا درباره 
عملکرد ضعیف بوشهری ها در سال های اخیر گفت: چرخه 
صعود و سقوط در هر لیگی طبیعی است و به هر حال یک 
سری تیم ها صعود و یک سری دیگر سقوط می کنند. چیزی 
که در خصوص شــاهین و ایرانجوان ناراحت کننده است، 
عملکرد مسئولانی است که می توانستند این تیم ها را کمک 
کنند. شاهین و ایرانجوان در بوشهر تنها مانده اند و رها کردن 
این دو باشگاه سبب شده تا تزریق فوتبالیست های مستعد 

بوشهری به دل فوتبال ایران هم کم شود.
کریمیان اضافه کرد: انگار دل شان نمی خواهد برای این 

تیم ها هزینه کنند. مگر 20، 30 میلیارد تومان در وضعیت 
فعلی پولی است که سر آن بخواهد امید یک استان کم شود. 
بوشهر یکی از قطب های اقتصادی کشور است و یک ششم 
سرمایه ایران در بوشهر است؛ آن وقت اندازه 20 میلیارد پول 
برای دو تیمی که امید و انگیزه جوانان بوشهری هستند، پیدا 
نمی شود؟ شاهین بند عامری هم برای همین استان است؛ 
فرقش این است که یک بخش خصوصی پیدا شده و حاضر 
شــده هزینه کند تا نیمچه امیدی در دل مردم استان باقی 
بماند. تیم ما با بودجه پایینی بسته شده و دم این دوستان 
گرم که حاضر شدند برای رسیدن به هدف شان هزینه کنند. 
چنین چیزی در خصوص شــاهین و ایرانجوان از بین رفته 
که این خوب نیســت. این به معنای مرگ تدریجی فوتبال 
بوشــهر است و تنها راه نجات دست مسئولین استانی است 
که قبول مسئولیت کردند که این استانف جوان هایش، امید 

و انگیزه اش را حفظ کنند و آن را سر پا نگه دارند.
شاهین، بی بال و بی ستاره

دهه اخیر فوتبال ایران پر بوده از ســتاره هایی که توسط 
شاهین و ایرانجوان بوشهر به سطح اول فوتبال ایران معرفی 
شده اند. ستاره هایی که به تیم ملی رسیدند و پرچم ایران را 
حتی در سطح اول فوتبال اروپا بالا نگه داشتند. کریمیان در 
خصوص این موارد و غیبت ستاره های بوشهری در شاهین 
و ایرانجوان گفت: غیبتی در کار نیســت و رسیدگی نکردن 
به این دو تیم باعث فرار اســتعدادها شده است. امثال من، 
حسین ماهینی، مهدی قایدی، مهدی طارمی و کلی بازیکن 
خوب دیگر از دل همین استان ها و همین دو تیم به فوتبال 
کشور معرفی شــده اند. بوشهر هنوز هم استعدادهایی مثل 
میلاد صارمی در مس کرمان و میلاد شعبانلو در لیگ یک 
دارد که به برای دیده شــدن و ســتاره شدن مجبور شدند 
اســتان را ترک کنند. اگر قرار بود بوشهری های فعلی لیگ 

برتر و لیگ یک در کنار هم یک تیم شــوند، الآن تیمی در 
ســطح لیگ برتر دور هم جمع می شد. بوشهر پر از استعاد 

و انگیزه است و این بچه ها فقط نیاز به دیده شدن دارند.
بی مسئولیتی حتی برای صعود

البته استان بوشهر در لیگ یک بی نماینده نماند و شاهین 
بندر عامری توانست 3 هفته زودتر از پایان رقابت های دسته 
دوم، صعودش را به لیگ یک جشن بگیرد تا کریمیان فصل 
بعد را در یک ســطح بالاتر مربیگری کند. سرمربی شاهین 
بندر عامری در خصوص صعود تیمش عنوان کرد: شــاهین 
عامری با بازیکنانی از دل همین اســتان توانســت چنین 
چیزی را رقم بزند. من فوتبالیســت بودم و حالا هم مربی 
فوتبال هستم. وظیفه ام است که بروم گوشه به گوشه شهر 
را دنبال استعدادها بگردم. در همین زمین های خاکی بوشهر 
بازیکنانی را دیدم که همین الآن لیاقت پوشیدن پیراهن تیم 
ملی را دارند. پرداختن به این جوانان که اســتعداد خالص 

هســتند، فقط کمی زمان و کمی هزینه می خواهد؛ اتفاقی 
که در شاهین بندر عامری افتاد و نتیجه اش را هم دیدیدم.

او ادامه: اما نمی دانم متاســفانه مسئولان استانی بوشهر 
چه کار می کنند.

 نــه تنها یک ریال به ما کمک نکردند حتی موقع صعود 
و یا حتی بعد از صعود ســری هم به بازیکنان و اعضای تیم 
نزدنــد. انگار نه انگار که ســال بعد، ایــن تیم تنها نماینده 
اســتان در لیگ یک اســت. با چنین رفتاری که من دیدم، 
عمر شــاهین و ایرانجوان خیلی زیاد نیست و فکر نمی کنم 
این ها بخواهند یا حتی بتوانند تیم داری کنند. به عنوان یک 
بوشهری، دوست دارم شاهین و ایرانجوان را همیشه در اوج 
ببینم اما با عملکرد چنین مسئولانی که این دو باشگاه را به 
حال خود رها کرده اند، بعید می دانم. مقصر اصلی این قضیه 
هم مسئولان بوشهری هستند و ریشه این تیم های قدیمی 

به دست خودمان تیشه خورده است.

ســپاهانی ها با تغییرات مختلف در ترکیب 
خود شکست ســنگینی مقابل فولاد متحمل 
شدند. حســین چرخابی در گفت وگو با ایسنا 
درباره عملکرد ســپاهان در لیگ بیست ویکم 
اظهار کرد: سپاهان حداقل از نظر نتیجه فصل 
خوبی نداشت. آن ها در جام حذفی و بازی های 
لیگ قهرمانان آســیا حذف شدند و در لیگ 
برتر احتمالا ســوم می شــوند اما از نظر نوع 
فوتبال نمی توانیم به این راحتی قضاوت کنیم. 
سپاهان فوتبال تماشاگر پسندی ارائه داد 
و میانگین 8 موقعیت گل در هر بازی داشت. 
در یک تیم چند قسمت اساسی وجود دارد که 

باید آن را جست و جو کنیم.
او ادامه داد: در زمان از دســت دادن توپ 
باید خوب دفاع کنیم. بعد از آن تدارک برای 
دفاع کردن است. لحظه به دست آوردن توپ، 

شــروع یک حمله است و باید استراتژی لازم 
را برای حمله کردن داشته باشیم. مرحله بعد، 
شــروع مجدد تیم حریف است که باید بدانیم 

چگونه دفاع کنیم.
قسمت دیگر هم این اســت که چگونه از 
شروع  مجددها اســتفاده کنیم. دو گل فولاد 
مقابل ســپاهان دقیقا روی ضربات ایستگاهی 
و شروع مجدد دریافت کردند. سپاهانی ها در 
بازی های دیگر هم روی این مســاله مشــکل 
داشــتند. این پیشکسوت فوتبال در خصوص 
تغییــرات ترکیب ســپاهانی ها بیان کرد: این 
تغییرات را در چند بــازی اعمال کرده بودند 
و موفــق بودند اما به هر حال آن ها امســال 
نتوانســتند کارایی خوبی از خط دفاع بگیرند 

و خوب نبودند.
از مسئولان این تیم می خواهم برای فصل 

بعد بیشــتر وقت بگذارند. هر تیم بزرگی در 
دنیا باید دقیق بررســی کند و اشــتباهات را 
بســنجد تا عیب یابی کند. برنامه ریزی فصل 
بعد خیلی مهم اســت. سپاهان باشگاه بزرگی 
اســت که هیچوقــت مشــکلات مالی جدی 

نداشته است. 
همین مساله باعث آرامش در تیم می شود. 
ایــن فصل دیگر برنمی گردد اما با برنامه ریزی 
خوب می توان مشکلات را حل کرد. او درباره 
احتمال جدایی 8 بازیکن ســپاهان گفت: در 
این نقطه دیگــر باید به آکادمی نگاه بندازیم. 
آکادمی باشــگاه کی می خواهد جواب بدهد؟ 
اگر ستاره تیم رفت، جانشینش را می توان از 
آکادمی انتخاب کرد. باید قــرارداد بازیکنان 
را جــوری ببندیــم که به چنین مشــکلاتی 

برنخوریم.

البته باید بگویم در نقل و انتقالات طبیعی 
اســت که بازیکنانی جدا یا جذب شــوند. هر 
بازیکنی دوســت دارد در سپاهان حضور پیدا 
کند چون این باشــگاه هیچوقت به بازیکنی 

بدهکار نبوده و مطمئن باشید بهترین شرایط 
را سپاهان خواهد داشت. برخی از بازیکنان که 
ســودای جدایی دارند، می خواهند بازارگرمی 
کنند و شک نکنید هیچ جا سپاهان نمی شود.

وقتی هیچ کس تقصیر نمی پذیرد!

دعوای فرانسه و انگلیس بر سر فاجعه میزبانی فینال لیگ قهرمانان 

خودزنی بوشهری ها در لیگ فوتبال!

چرا در ترکیب سپاهان ثبات وجود ندارد؟

کاپیتان تیم ملی بسکتبال ایران گفت: شاید در تمرینات 
بر ســر جوانان داد بزنم، اما قصد تخریب ندارم و می خواهم 
بهتر شوند. به گزارش ایسنا، حامد حدادی اسطوره و کاپیتان 
جدید تیم ملی بسکتبال ایران گفت: تمرینات بسیار بانشاط 
برگزار می شود و شاهد حضور بازیکنان جدید و روش جدید 
تمرین به دلیل حضور کادرفنی جدید هستیم. کار سختی در 
پیش داریم اما همه ما تلاش می کنیم که به هماهنگی لازم 
برسیم. هم مربیان و هم بازیکنان به تمرینات تسلط دارند. 
کاپیتان تیم ملی بسکتبال ایران درباره تغییرات تمرینات در 
اردوها توضیــح داد: نوع تمرینات کمی با قبل فرق کرده و 
با نشــاط است. از نظر فنی نیز باید بعد از بازی های رسمی 
اظهار نظر کرد. مربیان تیم ملی دانش بالایی دارند و ما نیز 
باید تلاش کنیم تا نتایج مناســبی بگیریم. حدادی درباره 
نفرات جدید دعوت شــده به اردو نیز اظهار کرد: حدود ۱۱ 
بازیکن جدید به اردو اضافه شــده اند و من سعی می کنم با 
آن ها حرف بزنم و نــکات مهم را به آن ها یادآوری کنم. در 
بعضی موارد هم ممکن است بر سر آن ها داد بزنم ولی قصد 
تخریب ندارم و همه تلاش من برای آموزش بازیکنان جوان 

است. بازیکنان مستعدی در اردو حضور دارند ولی کار زیادی 
پیش رو داریم. او با اشاره به ضعف بسکتبال ایران در پست 
پنج، تصریح کرد: متاســفانه ما در پست 5 کمبود بازیکن 
داریم و محدود هســتیم که امیدواریم با تدبیر فدراسیون و 
پشتوانه سازی توسط کادرفنی جدید این مشکل نیز برطرف 
شود. کاپیتان تیم ملی بسکتبال ایران درباره استفاده از مربی 
صــرب در کادرفنی نیز توضیح داد: او چند ســال در اروپا 
مربیگری کرده است. شــنیده ام که سطح فنی خوبی دارد. 
اتفاق خوبی اســت که از مربی خارجی استفاده کنیم چون 
بســکتبال اروپا را تجربه کرده اســت . او در دوران بازیگری 
نیز بازیکن باهوشــی بوده است و در تمرینات تاکتیک های 
بســیار خوبی را گوشزد می کند. حدادی درباره بازی با تیم 
ملی قزاقستان در پنجره سوم انتخابی جام جهانی نیز گفت: 
قزاقستان تیم بسیار خوبی اســت و اروپایی بازی می کند. 
بازی بدی را در پنجره قبل باختیم و من از ســایر بازیکنان 
نیز در مورد کیفیت این تیم پرسیدم که گفتند سطح فنی 
خوبی دارد. باید قزاقستان را با اختلاف زیادی شکست دهیم 

تا صعودمان به جام جهانی آسان تر باشد.

حامد حدادی: 

بسکتبال ایران در پست ۵ ضعف دارد

پیروزی پرسپولیس برابر شــهرخودرو تحت تاثیر یک 
صحنه جنجالی مشکوک به پنالتی قرار گرفت.

به گزارش »ورزش ســه«، دیدار تیم های پرسپولیس و 
شــهرخودرو با برتری دو گله سرخپوشان به پایان رسید و 
همین نتیجه کافی بود تا ســقوط شهرخودرو به لیگ یک 

قطعی شود.
پس از بازی داوود سیدعباســی سرمربی شهرخودرو با 
عصبانیت زیاد و در حالی که بــا صدای بلند فریاد می زد، 
در نشســت خبری حضور یافت و صحبت های تندی را به 

زبان آورد.
ســرمربی شــهرخودرو معتقد بود که در 5 هفته اخیر 
تیمــش از داوری متضــرر شــده و این اتفــاق در بازی با 

پرســپولیس نیز برای او و شــاگردانش تکرار شــد. اشاره 
سیدعباسی به دقیقه 86 بود که بازیکن شهرخودرو موفق 
شــد علیرضا ابراهیمی را دریبل بزند اما متوقف شــد و در 
لحظه ای که انتظار داشت داور پنالتی بگیرد، یاسر همرنگ 

دستور به ادامه بازی داد.
در همین خصوص کارشناسان داوری نظرات خود را ابراز 

کرده اند که در ادامه می خوانید:
برخورد علیرضا ابراهیمی با مهاجم شــهرخودرو )دقیقه 

86- مشکوک به پنالتی(
ابراهیم میرزابیگی: از نظــر من پنالتی نبود؛ بازیکن 
شهرخودرو با پای بازیکن پرسپولیس برخورد کرد و خطایی 

رخ نداد.
حسین عســگری: مدافع پرســپولیس پای بازیکن 
شــهرخودرو را در محوطه جریمه زد و باید یک  پنالتی به 

سود این تیم اعلام می شد.
نــوذر رودنیل: پنالتی بود و مدافع پرســپولیس پای 

مهاجم شهرخودرو را زد.
غلامرضا جباری: تصمیم داور مبنی بــر ادامه بازی 

درست بود و خطای پنالتی رخ نداد.
حیدر سلیمانی: ادامه بازی درســت بود؛ پای مدافع 
پرســپولیس ثابت بود و مهاجم شــهرخودرو تلاش کرد تا 

پایش را به ابراهیمی گیر دهد.
هادی دزفولی: صد در صد پنالتی بود. داور نباید بین 
تیم هایی مثل پرسپولیس و استقلال و تیم های دیگر تفاوتی 
قائل شــود. حتی اگر دقایق پایانی بازی هم خطای پنالتی 
رخ داد باید اعلام کند اما داور بازی این شهامت را نداشت.

نوید مظفری: مهاجم شــهرخودرو شبیه سازی کرد و 
داور باید به این بازیکن اخطار می داد.

پنالتی یا ادامه بازی؟ 

کارشناسی داوری پرسپولیس – شهرخودرو


